
P R O T O K Ó Ł  Nr 10/11 
ze wspólnego posiedzenia Komisji: Rewizyjnej, Gospodarczej,  

Społecznej Rady Gminy  w dniu 18 lipca 2011 r. 

 

Posiedzenie trwało od godz.  12
00

 do 14
00 

 w sali Urzędu Gminy Suwałki. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Rewizyjnej: Adam Nieszczerzewicz, Jolanta 

Sztermer, Marek Klimaszewski, Piotr Taraszkiewicz, Marian Wiszniewski. 

 

Obecni na posiedzeniu Komisji Gospodarczej: Piotr Tomaszewski, Marek Jeromin, Jarosław 

Ostrowski, Andrzej Safinowski, Grzegorz Rozumowski. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji Społecznej: Katarzyna Gałaszewska, Marzanna 

Żylińska, Grzegorz Moroz, Marian Sawicki, Maciej Suchocki.  

 

Ponadto udział wzięli: Tadeusz Chałko – Wójt Gminy, Dariusz Sawieliew – Kierownik 

Referatu ds. PSG. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji. 

3. Zapoznanie radnych z wynikami prac Komisji Gospodarczej dot. wymiany 

uszkodzonych hydrantów wodociągowych. 

4. Zapoznanie z projektem  pn.„Tradycja łączy pokolenia -  euroregionalnie – 

kulturalnie” z Funduszu Wsparcia Inicjatyw Lokalnych. 

5. Wniosek o przyznanie zasiłku szkolnego.  

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Na prowadzącego wybrano jednogłośnie Macieja Suchockiego – Przewodniczącego Rady. 

W posiedzeniu uczestnicy 100% radnych, więc podejmowane wnioski i opinie będą 

prawomocne. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

Protokoły z posiedzenia ostatniego komisji przyjęto jednogłośnie i bez uwag. 

 

Ad. 3 

Zapoznanie radnych z wynikami prac Komisji Gospodarczej dot. wymiany 

uszkodzonych hydrantów wodociągowych oraz stanu drogi do Zielonego. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej - Piotr Tomaszewski zapoznał radnych o stanie 

hydrantów wodociągowych w miejscowości Nowa Wieś, Stary Folwark, Gawrych Ruda, 

Zielone Kamedulskie, Dubowo Drugie, Płociczno-Tartak, Płociczno-Osiedle, Leszczewek. 

Wójt Gminy – Tadeusz Chołklo zapoznał ze sprawozdaniem przedstawionym przez firme 

„Wodnik”, z którego wynika, iż na dzień dzisiejszy nadal jest niesprawnych 59 hydrantów.            

Z wyników prac komisji wynika, iż kilka hydrantów jest nadal niesprawnych. 
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Ad. 4 

Zapoznanie z projektem  pn.„Tradycja łączy pokolenia -  euroregionalnie – kulturalnie” 

z Funduszu Wsparcia Inicjatyw Lokalnych. 

Dariusz Saweliew – Kierownik Ref. ds. PSG poinformował, że Gmina Suwałki otrzymała 

dofinansowanie w 85 % projektu pn. „Tradycja łączy pokolenia – euroregionalnie - 

kulturalnie” z Funduszu Wsparcia Inicjatyw Lokalnych, Międzyregionalnych                                    

i Transgranicznych w Euroregionie Niemen z  Norweskiego Mechanizmu Finansowego                   

i zachodzi potrzeba wprowadzenia zmiany w planie wydatków do wysokości projektu                    

w kwocie 54 542,00 zł. W związku z tym, iż dofinansowanie projektu wpłynie dopiero po 

złożeniu sprawozdania w styczniu 2012 roku, należy zapewnić własne środki na jego 

realizację. Przesunięcie środków nastąpi z programu „Wdrażanie elektronicznych usług dla 

ludności województwa podlaskiego – część II administracja samorządowa”, ponieważ w roku 

bieżącym nie dojdzie do jego realizacji. Pozostałe brakujące środki zostaną zapewnione                       

z dodatkowych dochodów własnych gminy. 

Komisje zostały zapoznane z zadaniami jakie będą realizowane w trakcie trwania projektu               

(5 m-cy). Projekt zaakceptowano do realizacji jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie wniosku o przyznanie zasiłku szkolnego.  

Komisja Społeczna zapoznała się z wnioskiem Pana Krzysztofa Smokowskiego o przyznanie 

zasiłku szkolnego dla córki i syna z tytułu zdarzenia losowego - śmierć matki.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przyznanie zasiłku szkolnego w kwocie     

364 zł na każde dziecko (głosowało 5 radnych: - za 5 głosów, głosów przeciw                                      

i wstrzymujących się nie było). 

 

Ad. 6 

Wolne wnioski. 

Radna Jolanta Sztermer wnioskowała o utrzymanie porządku przy pomoście w miejscowości 

Wigry oraz przy wejściu na pomost wokół kamienia papieskiego. 

Radny Jarosław Ostrowski wnioskował w sprawie wywłaszczenia gruntu od Pana 

Milewskiego przy skrzyżowaniu dróg Kropiwne Nowe, Wasilczyki oraz Przebród o pow. 10 

m ² na poszerzenie rozjazdu dróg na Kropiwne Nowe. 

 

Ad. 7 

Zamknięcie posiedzenia. 

Maciej Suchocki – Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie Komisji, podziękował za 

udział w posiedzeniu.         

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządził:                                                                          Przewodniczący Komisji: 

………………………..                                                                     …………………………… 

 


